
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 25. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 215
Ministeren bedes give en status for den landsdækkende udrulning af initiativet
med faste plejehjemslæger, som SR-regeringen satte i gang som forsøg og
efterfølgende tog initiativ til at rulle ud nationalt. Ministerens status bedes af-
dække, hvor stor en andel af landets plejehjem, der i dag har en fast tilknyttet
læge.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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